



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

27/19

30 August 2019

Local Laws

Shire of Christmas Island

Notice of Proposed Local Law

Pursuant to the provisions of the Local Government Act (CI) 1995 the Shire of Christmas Island is proposing to make the following Local Laws:

- The Shire of Christmas Island Waste Local Law (2019)

The Shire of Christmas Island Waste Local Law 2019

Purpose: To provide for the regulation and control of waste management activities including the collection and disposal of waste throughout the district.

Effect: To ensure the community within the district are provided with high quality waste collection and disposal services in accordance with the requirements of the local law.

The proposed Local Law is available for inspection at the Shire of Christmas Island Administration Office located at the George Fam Centre, 2 Murray Road, Christmas Island during normal business office hours Monday – Friday 7.30am to 4.00pm. The Local Law is also available for inspection on the Shire of Christmas Island’s web site – www.shire.gov.cx

Submissions to the proposed local law may be lodged by email to shire.ceo@shire.gov.cx or in writing clearly marked “Shire of Christmas Island Local Laws Submission” addressed as follows:

Chief Executive Officer
Shire of Christmas Island
PO Box 863
CHRISTMAS ISLAND 6798

Submissions must be lodged and received by 4.00pm on Monday 14th October 2019.

David Price
Chief Executive Officer



**DAERAH PULAU NATAL
NOTIS AWAM**

27/19

30 Ogos 2019

Undang-undang Tempatan
Daerah Pulau Natal
Notis Bahawa Cadangan Undang-undang Tempatan

Menurut peruntukan Akta Kerajaan Tempatan (CI) 1995, Daerah Pulau Natal bercadang untuk membuat Undang-undang Tempatan berikut:

- Undang-undang Sisa Tempatan Daerah Pulau Natal (2019)

Undang-undang Sisa Tempatan Daerah Pulau Natal 2019

Tujuan: Menyediakan peraturan dan kawalan untuk aktiviti-aktiviti pengurusan sisa, termasuk pengumpulan dan pelupusan sampah di seluruh daerah.

Kesan: Memastikan komuniti daerah mempunyai perkhidmatan pungutan dan pelupusan sisa yang berkualiti tinggi mengikut kehendak undang-undang tempatan.

Cadangan untuk Undang-undang Tempatan akan tersedia untuk pemeriksaan di Pejabat Pentadbiran Daerah Pulau Natal yang terletak di Pusat George Fam, 2 Jalan Murray, Pulau Natal semasa waktu kerja biasa Isnin - Jumaat 7.30 pagi hingga 4.00 petang. Undang-undang Tempatan juga tersedia untuk diperiksa di laman web Daerah Pulau Natal – www.shire.gov.cx

Cadangan unruk undang-undang tempatan boleh dihantarkan melalui e-mel shire.ceo@shire.gov.cx atau ke alamat berikut dengan menandakan "Cadangan untuk Undang-undang Tempatan Daerah Pulau Natal " secara jelas:

Chief Executive Officer
Shire of Christmas Island
PO Box 863
CHRISTMAS ISLAND 6798

Cadangan mesti dihantar dan diterima pada 14 Oktober 2019 (Isnin), pukul 4.00 petang

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif



圣诞岛郡
公告

27/19

2019年8月30日

地方法律
圣诞岛郡
地方法律建议公告

依据1995年“地方政府法”（CI）规定，圣诞岛郡正提议制定以下地方法律：

- 圣诞岛郡废物地方法律（2019）

圣诞岛郡废物地方法律2019

目的：提供废物管理活动规范与控制条约，包括整个地区的废物收集和处置规章。

效果：确保社区按照当地法律的要求提供高质量的废物收集和处置服务。

您能于周一至周五上午7:30至下午4:00的正常营业时间内，前往圣诞岛管理办公室位于圣诞岛郡美利道（Murray Road）的乔治番中心（George Fam Centre）查阅拟议的“地方法”。您也可以前往圣诞岛郡网站 www.shire.gov.cx 上查阅地方法律。

您能够把当地法律提案通过电子邮件发送至shire.ceo@shire.gov.cx，或以书面形式明确标明“圣诞岛地方法律建议”，至以下地址：

Chief Executive Officer
Shire of Christmas Island
PO Box 863
CHRISTMAS ISLAND 6798

建议必须于2019年10月14日（星期一）下午4时接获。

David Price 大卫博莱斯
首席执行官